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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utbildningsminister Mats Persson (L)

2023/24:330 Högre utbildning inom kärnkraft

Nu när Sverige åter ska bli en stolt kärnkraftsnation i fronten av utvecklingen är 
det av vikt att vi också bygger upp den nationella kompetensen kring 
kärnkraftindustrin. Det enda som finns på området idag är ettåriga 
påbyggnadsprogram, när vi snarast skulle behöva fleråriga ingenjörsprogram 
som genomgående fokuserar på kärnkraftsindustrin och dess kompetensbehov –
 gärna på flera platser i Sverige. Detta är något jag menar att staten borde 
prioritera inom ramen för strategiska satsningar inom högre utbildning.

Med anledning av ovanstående skulle jag vilja fråga utbildningsminister Mats 
Persson:

 

Hur arbetar ministern och departementet för att stärka högre utbildning på 
området kärnkraft? 

………………………………………

Josef Fransson (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2023-11-30
Besvaras senast
2023-12-13 kl. 12.00


